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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare och 

tid för justering 

Det utsända förslaget till dagordning godkändes. Protokollet 

justeras av ordföranden Karin Lekberg(s) och Lars Jilmstad (m) 

och anmäls därefter till stadsdelsnämnden. Justering sedvanligt 

genom e-post och vid lämplig tidpunkt hos Thomas Kultti på 

förvaltningen. 

 

§ 2 Genomgång av protokoll och studiebesök 

Inget att erinra från rådets möte 17-01-25. 

Rådet genomförde ett studiebesök i Rinkeby gällande 

stadsdelsnämndens och familjebostäders trygghetsarbete vid 

Rinkeby centrum den 28 april. Se punkt 7. 

 

§ 3 Rapport från Förvaltningens Öppet hus- starta 

företag 

Den 7 mars genomförde förvaltningen gemensamt med 

Stockholm Business region(SBR) och Farsta Jobbtorg en 

informationsträff för kvinnor som funderar över möjligheten att 

starta eget företag. 

24 kvinnor deltog. Flertalet var anställda inom kommunal och 

privat hemtjänst och övervägde att själva driva hemtjänst som 

näringsverksamhet. 6 kvinnor skrev upp sig för enskild rådgivning 

i att starta företag genom Start Up Stockholm. 

Rådet önskar en återrapportering av hur många som gått vidare 

med rådgivning genom Start Up Stockholm. 

 

 

§ 4 Larsboda Livsmedelsområde 

Lars Jilmstad informerade om Fastighetsnämndens beslut från 31 

januari gällande genomförande av investering om 1 239 m kr 

under villkor att minst 65 % av lokalerna är uthyrda innan 

produktionsstart. Kommunfullmäktige fastställde beslutet den 3 

april ( Dnr 123-328/2017). 

Rådet uttrycker en oro för att projektet i princip har halverats 

och att prissättningen gällande hyran för företagen har ökat. 

Rådet bedömer att det finns risk att flera företag väljer annan 

etableringsort. Det är oklart hur många av de cirka 20 företag 
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som är aktuella från Slakthusområdet som verkligen planerar att 

flytta till Larsboda. Rådet efterlyser en ”plan B”, d.v.s. hur agerar 

staden om man inte fyller de 65 % av lokalytan?  

Rådet föreslår att förvaltningen bjuder in Stockholm Business 

region till kommande möte för att diskutera frågan. 

 

 

§ 5 Tyngdpunkt Farsta (Fokusområde Farsta) 

Kerstin Sandström rapporterade från senaste styrgruppsmötet 

där representanter från stadens fackförvaltningar och bolag och 

näringslivet deltog. Aktuella frågor är om Tyngdpunkt Farsta ska 

kommuniceras och marknadsföras gemensamt på olika sätt. Samt 

arbetets fortsatta inriktning. 

Styrgruppen har bordlagt förslaget om ett gemensamt 

”Showroom”. Styrgruppen kommer vid kommande möte att ta 

ställning till styrgruppens och arbetsgruppens fortsatta arbete 

och särskilda uppdrag. 

 

§ 6 Förvaltningens trygghetsarbete 

Thomas Kultti rapporterade om förvaltningens gemensamma 

arbete med Familjebostäder och polisen gällande trygghet vid 

Stieg Trenters torg och Farsta strand. 

Under våren har ett antal dialoger genomförts med 

näringsidkare och medborgare för att få en aktuell lägesbild. 

Sammanfattningsvis har otryggheten ökat genom att främst unga 

upplevs stökiga och att kriminella grupperingar nyttjar området 

för narkotikaförsäljning. Lokala handlarna har tappat 

kundunderlag och många boende i närområdet undviker Stieg 

Trenters torg. 

Positivt är att många boende har engagerat sig och lämnat ett 

antal förslag på hur torget ska bli trivsammare.  En 

föräldravandringsgrupp har bildats. 

Förslagen har sammanställts och lämnats till berörda 

myndigheter och förvaltningar. 

En återkoppling till medborgarna genomförs lördagen den 20 maj 

på Stieg Trenters torg. 

 

§ 7 Rådets studiebesök i Rinkeby  
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Rådet tackade förvaltningen för ett väl genomfört och mycket 

informativt studiebesök hos Familjebostäder i Rinkeby. 

Rådet önskar fortsättningsvis träffa representanter för berörda 

näringsidkare och fastighetsägare vid Sunneplan och Farsta 

strand för at se hur de olika partierna kan verka för en trygg och 

utvecklande miljö vid stadsdelens mindre centrum. 

Förvaltningen informerade om att man planerar för, om centrala 

medel tillförs, att i samarbete med fastighetsägarna vid Farsta 

strand att inrätta en julbelysning vid torget inför kommande jul. 

 

§ 7 Rådets strategi och aktiviteter 

Rådet kommer även fortsättningsvis att följa frågan om Larsboda 

livsmedelsområde och utvecklingen av Telestaden, inte minst 

gällande utvecklingen av arbetsplatser i området. 

Rådet önskar förvaltningens hjälp att ordna möten med lokala 

näringsidkare och föreslår att förvaltningen tar fram en lista på 

etablerade och nya företag i Farsta som är representativa för 

stadsdelsområdets näringslivsstruktur. 

 

 

 

 

Nästa möte 

Nästa möte är den 13 september kl. 16.15. 

 

 


